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Verslag GECORO 10/03/2022 

Aanwezig: Georges Allaert, voorzitter; 

 

Ingrid Vandenberghe, Lucas Vanden Bussche, Cuyle Werner, Geert Van Kerschaver, 

deskundigen; 

 

Johan Verborgh, vereniging van werkgevers-effectief; 

 

Filip Claeys, vereniging van landbouwers-effectief; 

 

Bram Vlamynck, toeristische sector-effectief; 

 

André Allaert, Dirk Baeteman, Eric Vandewalle, Alexander Sissau, deskundigen-plaatsvervangers; 

 

Geert Dufoer, milieuverenigingen-plaatsvervanger; 

 

Catherine Pauwels, toeristische sector-plaatsvervanger; 

 

Matthias De Clerck, secretaris; 

Verontschuldigd:  Ann Vanhercke, Elien Huyghe, Jan Dauw, deskundigen; 

 

Ronny Van Der Weijde, milieuverenigingen-effectief; 

 

Sabrina Stragier, werknemersverenigingen-effectief; 

 

Christophe Bouve, Piet Panckoucke, Dries Vermander, deskundigen-plaatsvervangers; 

 

Dieter Coussée, vereniging van werkgevers-plaatsverganger; 

 

Freddy Bluekens, werknemersverenigingen-plaatsvervanger; 

 

Johan Vergauwe, vereniging van landbouwers-plaatsvervanger; 

Afwezig:  
 

 

  

Politieke fracties: Open-VLD laat zich verontschuldigen 

 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur. 
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De heer Claeys merkt op dat hij tijdens zijn tussenkomst n.a.v. de problematiek rond waterbeheer en 
waterberging in de polders verwees naar het belang van variatie in landbouwexploitatie en niet naar 
variatie in geteelde gewassen zoals opgenomen in het verslag van 10 februari 2022. 

Het verslag wordt met éénparigheid van stemmen goedgekeurd. 

 

2. Beslissing college van burgemeester en schepenen omtrent adviezen uitgebracht tijdens de 

vergadering 

Het advies uitgebracht tijdens de vergadering van 10 februari 2022 aangaande de startnota van het 

RUP Duinenzicht werd nog niet behandeld door het college van burgemeester en schepenen. De 

periode van publieke raadpleging loopt nog tot en met 1 april 2022. Na het verstrijken van deze 

periode zal het college van burgemeester en schepenen standpunt innemen omtrent het advies van 

de gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening. 

3. Toekomst van het polderbestuur 

Professor Allaert en de heer Baeteman hebben op 4 maart 2022 overlegd met de Middenkustpolder 
n.a.v. de plannen van de Vlaamse Regering om de financiering en de werking/besluitvorming van de 
polderbesturen te wijzigen. Beslissingen zouden niet langer lokaal genomen worden door mensen die 
vertrouwd zijn met de polders maar centraal vanuit Brussel gestuurd worden. Dit strookt niet met de 
visie die de polderbesturen hebben op hun werking. De vrees is dat de beslissingen vanuit Brussel in 
strijd zullen zijn met de belangen, noden en wensen van de gebruikers van de polders. Niet in het 
minst met die van de landbouwers. 

De gecoro’s van de betrokken gemeenten kunnen hierin een rol opnemen als vertegenwoordiging van 
de middenveldorganisaties zonder een drukkingsgroep te zijn. De dijkgraaf van de Middenkustpolder 
is vragende partij voor input vanuit de gecoro’s. 

De heer Verborgh vraagt zich af of dit wel materie is voor de gecoro. De voorzitter stelt dat dit zeker 
het geval is. Er moet naar de polders gekeken worden op het niveau van de kust. Water neemt een 
belangrijke plaats in in de open ruimte. Het is belangrijk hierin niet sectoraal te denken.  

De heer Vanden Bussche vraagt of de polderbesturen vragende partij zijn om de verschillende 
besturen samen te voegen. De heer Baeteman, die zelf al decennia lang actief is in de 
Middenkustpolder, geeft aan dat dit niet wenselijk is. De werkingsgebieden van de polderbesturen 
hebben nu al een grote oppervlakte. Er wordt wel gekeken naar hoe Nederland het waterbeheer 
organiseert. Al zijn er signalen uit Nederland dat het daar niet per definitie beter functioneert. 

Professor Allaert stelt dat het belangrijk is om alle polderbesturen te betrekken in de discussie. Niet 
enkel de besturen uit de kustpolders.  

De heer Dufoer geeft aan dat de VVPW (Vereniging van Vlaamse Polders en Wateringen -
overkoepelend orgaan van de polderbesturen) in deze kwestie actie moet ondernemen. De heer 
Baeteman zegt dat dit gebeurt maar dat Vlaanderen geen oor heeft naar de bekommernissen van de 
VVPW. 

De heer Claeys stelt dat het beheer van de polders lokaal moet gebeuren en niet vanuit Brussel. 

Conclusie: de gecoro zal deze kwestie verder opvolgen en waar aangewezen verdere stappen zetten 
zonder een drukkingsgroep te willen zijn. 
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Voor meer informatie over de werking van de polderbesturen wordt verwezen naar het document als 
bijlage bij dit agendapunt te consulteren via Cobra@home. 

4. Vaststellen datum volgende vergadering 

De eerstvolgende vergadering van de GECORO gaat door op 5 mei 2022 om 19u30 in de raadzaal 

van het gemeentehuis. 

5. Rondvraag 

Staten Generaal  

Op 28 maart 2022 om 11u wordt een persconferentie georganiseerd in CC De Branding n.a.v. de 

bekenmaking van de nota Staten Generaal.  

De nota werd reeds ten gronde besproken door de gecoro van Brugge die de nota onderschrijft. 

Brugge zal verdere uitwerking geven aan de nota in Zeebrugge. 

De leden zijn van harte uitgenodigd op de persconferentie. 

 

Wijziging samenstelling gecoro 

Mevrouw Wauters zetelt sinds kort als gemeenteraadslid in de gemeenteraad van Middelkerke en kan, 

wegens onverenigbaar, dus niet langer zetelen in de gecoro. De heer Van Kerschaver vervangt 

mevrouw Wauters als effectief deskundige en ondervoorzitter. De heer Erik Vandewalle wordt 

aangesteld als plaatsvervangend deskundige. Dit alles werd beslist in de gemeenteraad van 9 maart 

2022. 

 

Betonstop/betonshift 

De heer Vanden Bussche merkt op dat er tot op heden nog geen officiële communicatie geweest is 

naar de gemeentebesturen over de betonshift. Professor Allaert geeft aan dat er een nota zal bezorgd 

worden rond april aldus de heer Cabus. Die nota zal besproken worden op de gecoro. 

De heer Vanden Bussche stelt dat het de taak is van het provinciebestuur om een 

toelichting/studiedag te organiseren over de decretale impact van de bouwshift waarbij experten 

(juristen, beleidsmakers, …) uit verschillende sectoren aan bod komen.  

 

Commissie voor de toekomst van de regionale luchthavens 

Professor Allaert werd, als voorzitter van de gecoro, door het gemeentebestuur Middelkerke 

afgevaardigd als vertegenwoordiger in de commissie voor de toekomst van de luchthaven van 

Oostende en de andere regionale luchthavens.  
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Momenteel wordt een kosten baten studie opgemaakt waarna de commissie voor de eerste keer zal 

samenkomen. De commissie is o.m. samengesteld uit vertegenwoordigers van de haven van 

Oostende en de haven van Antwerpen, vertegenwoordigers van de gecoro’s en vertegenwoordigers 

vanuit de politiek. 

De voorzitter zal verslag uitbrengen na de eerste commissievergadering. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 20:25 uur. 

Getekend op origineel 

de secretaris

 

Matthias De Clerck  

de voorzitter

 

Georges Allaert 

 


